
 

1/2 

 

Skolebestyrelsesmøde 

   

 
Dagsorden til møde 

Den 18. januar 2022 kl. 19   
 

MØDEDELTAGERE  

Forældrerepræsentanter 

Christian Frantzen 

Charlotte F. Klitgaard 

Cecilia L. Fava - afbud 

Marianne Deveny 

Per Holde 

Marlene Munk 

Kasper Guldbæk 

 

Elevrepræsentanter 

Emma Rungstrøm 

Noah Svensson 

 

Medarbejderrepræsentanter 

Pernille R. Prag 

 

Randi B. Petersen 

 

Ledelsesrepræsentanter 

Nina G. Faxe 

Jeff B. Christensen 

Tanja H. Rasmussen 

 

 

 

 

 

 Dagsorden 
Sag nr. 1  Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

 

Sag nr. 2  Henvendelse vedr. biblioteket 

Hanne fremlagde den frustration som der er vedrørende skolebiblioteket. Der 

er flere frustrationer fra skolebibliotekaren og lærerne fx at man skal gå frem 

og tilbage for at hente taskebøger. 

- Taskebøger og tid 

- Samarbejde mellem folkebiblioteket og skolen 

- Satellitbibliotek i blok F 

Hvad ønskes at skolebestyrelsen skal gå videre med? Der er indkaldt til møde 

mellem skolen og folkebiblioteket efter dette møde tages punktet op på SB-

møde og der drøftes hvad der så skal gøres og Hanne indkaldes til SB-mødet 
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 Dagsorden 
Sag nr. 3  Nyt fra elevrådet 

Der er ikke noget nyt, elevrødderne kunne desværre ikke deltag i dag. 

 

Sag nr. 4  Skolen her og nu 

Herunder ansættelser og lign. 

Coronasmitten stiger kraftigt på skolen der er 7 medarbejdere smittet og der 

har været 30 smittet elever de seneste to dage. 

De nye lærere er startet rigtig godt med deres støtte- og LKT-opgaver. Der 

starter en pædagog som starter d. 1. februar 

Der er pt. 47 børn som starter 1. maj. 

Valg til skolebestyrelsen 

 

Sag nr. 5  Opfølgning på mødet med forældre fra 3. årgang 

Der blev kort fortalt hvordan mødet gik med forældrene. På mødet deltog der 

to fra forvaltningen skolechefen og den ansvarlige for it på skoleområdet. Der 

skolebestyrelsens opgave at følge op på de aftaler der blev lavet på mødet. 

Skoleleder har meldt ud til alle lærer hvordan reglerne er vedrørende at filme 

elever i løbet af en skoledag. 

 

Sag nr. 6  Kommunikations strategi 

Hvordan og hvem skriver ud til skolens forældre vedrørende coronaregler, 

smittede mm. Skolen har besluttet at det er Nina som skriver ud til forældre 

om regler, smittede mm. 

Dette skyldes vi skal have et overblik og de rigtige retninger meldes ud til 

personale, forældre og elever. 

Kunne der eventuelt laves et standartbrev hvis en elev er smittet i klassen. Det 

kunne godt ordnes. 

 

Sag nr. 7  Opfølgning på anti-mobbe strategi 

Er der blevet sat noget i værk vedrørende kontaktforældrene? Der meldes 

tilbage at der er der ikke. 

Skal vi finde en anden form for involvering af kontaktforældrene? 

Kunne vi evt. lave dialogmøder med forældre eller andre møder fora for at 

inddrage forældrene. 

 

Sag nr. 8  Punkter til næste møde 

Skolebibliotek v/Hanne 

Evt. valg til skolebestyrelsen 

Anti-mobbe strategi 

 

 


